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PROTOKÓŁ NR XLI/2018 

Z SESJI RADY GMINY W DOBRONIU 

W DNIU 11 PAŹDZIERNIKA 2018 R. 

ODBYTEJ W SALI KONFERENCYJNEJ 

URZĘDU GMINY W DOBRONIU 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o 12.20. 

 

Punkt 1. 

Otwarcie XLI sesji Rady Gminy w Dobroniu i stwierdzenie kworum: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Janusz Szerffel otwierając XLI 
sesję Rady Gminy powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. 

Stwierdził, że na podstawie listy obecności obecnych jest 14 radnych, na 

ogólną liczbę 15 radnych, a więc obrady są prawomocne. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Robert Jarzębak – Wójt Gminy Dobroń, 
2. Mirosław Rżanek – Sekretarz Gminy Dobroń, 

3. Tomasz Ignaczak – Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej i Ochrony 
Środowiska UG w Dobroniu, 

4. Ilona Mudzo – Skarbnik Gminy Dobroń, 
5. Anna Wyrwa – Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu, 

 

oraz osoby biorące udział w sesji (listy obecności stanowią załącznik nr 2 do 
protokołu). 

 

O terminie sesji radni zostali powiadomieni pisemnie.  

 

Punkt 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 
porządek obrad został przesłany Radnym Rady Gminy. Zapytał, czy są 

wnioski do porządku obrad. Wójt Gminy Dobroń złożył wniosek o zdjęcie z 
porządku obrad pkt. 11 „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych” oraz dodanie po    
pkt. 7 - pkt. 8 „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
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Prognozy Finansowej Gminy Dobroń na lata 2018-2031”. W związku z 
powyższym numeracja sesji ulega zmianie od pkt. 8 do pkt. 15.  Poddał pod 

głosowanie cały porządek obrad i stwierdził, że Rada Gminy w Dobroniu 

jednogłośnie – 14 głosami „za” przyjęła porządek. Porządek obrad 

przedstawia się następująco: 

Porządek XLI sesji Rady Gminy w Dobroniu: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach podejmowanych w 

okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

4. Analiza funkcjonowania oświaty w roku szkolnym 2017/18. 

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

7. Informacje, sprawy różne: 

- zakończenie kadencji 2014-2018 (podziękowania).  
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dobroń na lata 2018-2031 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2018. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi Prokuratora 

Rejonowego w Łasku na uchwałę Nr XIV/93/2011 Rady Gminy                             

w Dobroniu z dnia 24 listopada 2011 r. w sprawie określenia wzoru 

formularzy i informacji podatkowych. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości na 2019 rok. 

12. Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych w roku 

2018.  

13. Rozpatrzenie sprawozdań z prac Komisji Rady Gminy za rok 2018.  

14. Przyjęcie wniosków do protokołu nr XL/2018 z sesji Rady Gminy. 

15. Zamknięcie sesji.  

 

 

Ad. pkt. 3. (Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że odbył się przetarg na 

ujęcie wody w Markówce ponieważ brakuje wody w sezonie letnim, 

szczególnie na końcówkach wodociągu. Zaznaczył, że gmina chce dokonać 

podziału na dwie nitki jednej dotychczasowej, która łączy Chechło i Dobroń. 

Poza tym została wykonana spinka na ul. Podmiejskiej, która łączy 
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wodociąg pabianicki z wodociągiem gminy Dobroń. Poinformował, że będzie 

również realizowany przetarg na drogi, który będzie dotyczył czterech 

odcinków dróg: na ul. Ogrodowej w Dobroniu, na ul. Niskiej w Chechle, na 

Przygoniu i Dobroń Mały. Ponadto jeśli chodzi o bieżące prace to były 

naprawiane usterki na wodociągu i kanalizacji, były czyszczone rowy 

gminne, uzupełniane znaki drogowe. Poinformował, że obecnie gmina czeka 

na wyrok z Krajowej Izby Odwoławczej dotyczący przetargu na salę 

gimnastyczną w Chechle. Po otwarciu przetargu i procedowaniu jedynej 

oferty firmy Lawer Sp. z o.o. okazało się, że nie spełnia ona do końca wg 

komisji wymogów związanych z przedstawieniem wszystkich dokumentów 

niezbędnych do wyłonienia oferenta. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał, jak 

wygląda sytuacja prawna odnośnie byłego Wykonawcy, który zszedł z 

budowy sali gimnastycznej w Chechle? 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że obecnie sprawa 

znajduje się w sądzie. Wykonawca schodząc z budowy wskazywał na błędy 

w dokumentacji. Dzisiaj wiadomo, że były to błędy nieistotne. Zaznaczył, 

że nasz projekt uzyskał pozytywną weryfikację pasywności.    

 

- Brak dalszej dyskusji.   

 

 

Ad. pkt. 4. (Analiza funkcjonowania oświaty w roku szkolnym 

2017/18): 

 

- Dyrektorzy Szkół Podstawowych w Dobroniu przedstawili analizę 

funkcjonowania oświaty w roku szkolnym 2017/18. Informacja ta stanowi 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

- Dyrektor SP w Dobroniu Pani E. Łoboda-Szewc poinformowała, że miniony 

rok szkolny był rokiem szczególnym z dwóch powodów. Pierwszy powód 

dotyczył zmiany reformy, drugi termomodernizacji. Zaznaczyła, że w 

ubiegłym roku szkolnym w szkole podstawowej, w gimnazjum, oddziale 

przedszkolnym uczyło się 470 dzieci, w 22 oddziałach. Zatrudnionych 

pracowników na różnych etatach było 70. Poinformowała, że SP w Dobroniu 

jest czynna w tygodniu od 7.30 do godz. 20.00. Świetlica jest czynna do 

16.30, od godz. 17.00 do 20.00 są zajęcia pozalekcyjne. W ubiegłym roku 
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szkolnym na świetlicę uczęszczało 170 dzieci. Ponadto bardzo rozwija się 

stołówka, w tamtym roku było wydawane 460 obiadów. Poinformowała, że 

szkoła ma szeroko zorganizowany dowóz uczniów, prawie połowa dzieci 

dojeżdża, najwięcej z gimnazjum. W minionym roku szkolnym szkoła 

została podzielona na trzy części: pierwsza część obejmuje oddziały 

przedszkolne, świetlice, pomieszczenia logopedy, pedagoga i mieści się w 

„starej części szkoły” od ul. Sienkiewicza. Klasy 1-4 znajdują się w drugiej 

części szkoły i trzecia część to dzieci starsze, gimnazjalne. Zaznaczyła, że 

szkoła ma coraz więcej dzieci z opiniami z poradni o potrzebie pomocy 

pedagogiczno-psychologicznej. Poinformowała, że w ubiegłym roku 

szkolnym 100% dzieci otrzymało promocję, w tym 26% z wyróżnieniem. 

Frekwencja jest na poziomie lat ubiegłych. Szkoła bierze udział w wielu 

konkursach i na szczeblu krajowym i powiatowym. Największy sukces 

szkoły to uczennica z gimnazjum została laureatką wojewódzkiego konkursu 

z języka obcego. Największym zagrożeniem jest: agresja w szkole, brak 

tolerancji i używki. Zaznaczyła, że wyniki gimnazjalne wypadły bardzo 

dobrze. Głównym problemem szkoły jest brak pielęgniarki. Podziękowała za 

współpracę całej Radzie Gminy w Dobroniu oraz Wójtowi Gminy Dobroń 

 

- Dyrektor SP w Mogilnie Pani R. Jary poinformowała, że do SP w Mogilnie 

uczęszczało 104 dzieci z klas 1-7 oraz 19 przedszkolaków. Zaznaczyła, że 

duża grupa dzieci uczęszcza na świetlicę szkolną. Jeśli chodzi o kadrę to w 

ubiegłym roku był zatrudniony 1 stażysta, 2 nauczycieli kontraktowych, 2 

mianowanych oraz 12 dyplomowanych. Poinformowała, że ubiegły rok 

upłynął pod hasłem termomodernizacji. Zaznaczyła, że 100% dzieci 

otrzymało promocję do następnych klas. Ponadto szkoła od kilku lat 

uczestniczy w różnych programach. Co roku szkoła stara się pozyskiwać 

środki zewnętrzne. W bieżącym roku szkolnym po raz pierwszy zostało 

utworzone w szkole Koło Karitas. Szkoła w trakcie roku szkolnego 

współpracuje ze Strażą Miejską, Policją, GOPS-em, Gminną Komisją 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Poinformowała, że w szkole 

brakuje pracowni fizyczno-chemicznej oraz przydałby się remont toalet. 

Głównym problemem jest brak sali gimnastycznej. Podziękowała za 

wsparcie oraz za współpracę Radzie Gminy i Wójtowi Gminy.  

 

- Na salę obrad przybył radny J. Zając – skład rady 15 obecnych radnych 

na sali obrad. 

 

- Dyrektor SP w Chechle M. Wałęsa poinformowała, że ubiegły rok szkolny 

był trudny, jeśli chodzi o jej funkcjonowanie. Związane to było z trwającą 

termomodernizacją budynku. Największym problemem było prowadzenie 
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zajęć W-F-u, który odbywał się na korytarzu lub jeśli pogoda pozwalała na 

skateparku. Zaznaczyła, że brakowało również parkingu z powodu trwającej 

budowy. Szkoła zgodnie z reformą stała się w ubiegłym roku szkolnym 

szkołą 8-klasową. W placówce w ubiegłym roku uczyło się 123 dzieci w 8 

oddziałach oraz w oddziale przedszkolnym. W szkole było zatrudnionych 20 

nauczycieli, z tego 15 nauczycieli pełnoetatowych i 5 nauczycieli na niepełny 

etat oraz 5 osób obsługi. Poinformowała, że w szkole funkcjonuje dziennik 

elektroniczny. W celu kontrolowania wyników w nauce nauczyciele 

przeprowadzali diagnozy wstępne i końcowe. Wyniki są zadawalające. 

Ponadto uczniowie szkoły brali udział w różnych konkursach. W szkole była 

również udzielana pomoc psychologiczno-pedagogiczna dla uczniów z 

opiniami i orzeczeniem. Odbywały się również zajęcia wyrównawcze, zajęcia 

z terapii pedagogicznej oraz logopedia i gimnastyka korekcyjna. Taką 

pomocą było objętych ok. 20 dzieci. Świetlica szkolna działa od 6.30 do 8.00 

oraz od 11.30 do 16.30. Korzysta z niej ok. 60 dzieci. Szkoła korzysta 

również ze stołówki z Dobronia. Poinformowała, że szkoła przeszła 

termomodernizację, dodatkowo zostały wyremontowane łazienki oraz 

podłoga w 2 pomieszczeniach. Sale są dość dobrze wyposażone. 

Zaznaczyła, że brakuje pomocy dydaktycznych do przedmiotów, których 

przed reformą nie było w szkole podstawowej. Podziękowała Radzie Gminy 

i Wójtowi Gminy za przeprowadzoną termomodernizację budynku.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Bez radnego M. Rzepkowskiego – skład rady 14 obecnych radnych na sali 

obrad. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że ubiegły rok w szkołach 

był bardzo ciężki ze względu na trwającą termomodernizację budynków. 

Zaznaczył, że Szkoły w gminie Dobroń uzyskują dobre wyniki z różnych 

dziedzin. Podziękował za ciężką pracę nauczycielom Szkół z gminy Dobroń. 

Zaznaczył, że trzeba zrobić remont toalet w SP w Dobroniu oraz w Mogilnie. 

Poinformował, że do ŁOM-u została złożona fiszka na budowę sali 

gimnastycznej w SP w Mogilno.   

 

- Radny Powiatu Pabianickiego A. Kurzawski poinformował, że składa 

głębokie uznanie, że w każdej szkole w gminie Dobroń funkcjonuje 

stołówka, z której mogą skorzystać dzieci.  
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 

funkcjonowanie oświaty w poprzednich latach należy ocenić jako bardzo 

dobre. Nie było żadnych skarg na funkcjonowanie oświaty.  

 

- Brak dalszej dyskusji.  

 

 

Ad. pkt. 5. (Interpelacje, zapytania i wolne wnioski): 

 

Interpelacje:  

 

- Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Zapytania i wolne wnioski: 

 

- Radny J. Zając poprosił o interwencję do powiatu w sprawie naprawy drogi 

Markówka-Poleszyn.  

 

- Radny J. Zając poprosił o naprawę przepustu/mostku na wjeździe na drodze 

do Markówki. Zaznaczył, że z płyt betonowych wystają druty. 

 

- Radny J. Zając poprosił o zamontowanie tablic informujących o terenie 

zabudowanym na drodze powiatowej w Poleszynie.   

 

- Radny J. Zając poprosił o oznakowanie tablicami o terenie zabudowanym 

na wjeździe do Markówki. 

 

- Radny J. Zając poprosił o rowy odwadniające przy drogach powiatowych w 

Poleszynie i Markówce. 

 

- Radny J. Zając poinformował, że na skrzyżowaniu w Poleszynie Górnym 

jest problem ze zbyt gęsto postawionymi znakami drogowymi na drodze 

powiatowej. Poprosił o interwencję w tej sprawie.   

 

- Radny J. Zając poinformował, że mieszkaniec Poleszyna zgłasza problem z 

namalowaniem linii ciągłej na drodze powiatowej w Poleszynie przy posesji 

nr 9. Poprosił o interwencję w tej sprawie i namalowanie linii przerywanej 

przed wjazdem do tej posesji.  
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Ad. pkt. 6. (Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski): 

 

- Radny Rady Powiatu Pabianickiego A. Kurzawski poinformował, że jeśli 

chodzi o zbyt gęsto postawione znaki w Poleszynie to są one postawione 

zgodnie z prawem i jeżeli będą jakieś „straty” w znakach to powiat będzie je 

uzupełniał.  

 

- Radny Rady Powiatu Pabianickiego A. Kurzawski poinformował, że jeśli 

chodzi o linię ciągłą to będzie to zmienione.  

- Radny Rady Powiatu Pabianickiego A. Kurzawski poinformował, że jeśli 

chodzi o naprawę drogi powiatowej Markówka-Poleszyn i naprawę mostku to 

przyjmuje tą interpelację i postara się, żeby było to naprawione.  

 

- Radny Rady Powiatu Pabianickiego A. Kurzawski poinformował, że jeśli 

chodzi o brak tablic o terenie zabudowanym w Poleszynie i Markówce to 

zostanie to zgłoszone do Komisji Bezpieczeństwa i po analizie zrealizujemy 

to zadanie.  

 

- Radny Rady Powiatu Pabianickiego P. Kania poinformował, że jeśli chodzi o 

mostek na wjeździe do Markówki to wymaga to zmiany lokalizacji drogi w 

tym miejscu, ponieważ ten most nie stoi w tym miejscu. Musi on być 

przesunięty o 2 m w prawo.  

 

Ad. pkt. 7. (Informacje, sprawy różne): 

1. Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 21 września 2018 r. wpłynęło do Przewodniczącego Gminy w 

Dobroniu J. Szerffela pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi 

przekazujące skan pisma Pana Pawła Szefernakera – Sekretarza Stanu 

w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji przekazującego 

informację o skorygowanej wysokości zwrotu z budżetu państwa w 2020 

r. części wydatków gmin wykonanych w ramach funduszu sołeckiego w 

2019 r. Pismo to stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. Pismo 

to otrzymali Radni wraz z materiałami na sesje. 

2. Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 21 września 2018 r. wpłynęło do Przewodniczącego Gminy w 

Dobroniu J. Szerffela pismo z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Łodzi zaskarżające uchwałę nr XIV/93/2011 RG w Dobroniu z dnia 24 

listopada 2011 r. w sprawie określenia wzoru formularzy informacji i 

deklaracji podatkowych. Pismo to otrzymali Radni wraz z materiałami na 

sesje. 
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3. Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 26 września 2018 r. wpłynęło do Przewodniczącego Gminy w 

Dobroniu J. Szerffela pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi 

w sprawie wynagrodzeń pracowników socjalnych zatrudnionych w OPS i 

PCPR. Pismo to stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. Pismo 

to otrzymali Radni wraz z materiałami na sesje. 

4. Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak podziękował za dobrą współpracę z 

Radnymi Powiatowymi: Panu A. Kurzawskiemu i Panu P. Kani.  

5. Wręczono podziękowania dla radnych Rady Gminy w Dobroniu, radnych 

Rady Powiatu, sołtysom z terenu gminy Dobroń, przedstawicielom 

Urzędu Gminy w Dobroniu oraz Wójtowi gminy Dobroń.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel ogłosił 10 min przerwy. 

 

Ad. pkt. 8. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobroń na lata 2018-
2031):  

 

- Bez radnej G. Fogel - skład rady 13 obecnych radnych na sali obrad. 

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo omówiła projekt uchwały. Poinformowała, 

że w uchwale tej kwoty zawarte w roku 2018 zostały dostosowane do stanu 

budżetu na dzień 11 października 2018 r. Ponadto w załączniku nr 2 do w/w 

uchwały dokonuje się zmian w wykazie przedsięwzięć realizowanych w latach 

2018-2020: w punkcie 1.1.2.1 w przedsięwzięciu pn. „Budowa przedszkola i 

sali gimnastycznej w systemie budownictwa o znacznie podwyższonych 

parametrach energetycznych”: zwiększa się o kwotę 1 624 877,35 zł 

kolumnę „Limit 2019” i zwiększa się o kwotę 1 699 279,82 zł kolumnę „Limit 

zobowiązań”. Ponadto w pkt. 1.3.2.1 w przedsięwzięciu  „Rozbudowa 

oczyszczalni ścieków polegająca na przebudowie zbiorników z modułu 

pierwszego i budowie zbiornika retencyjnego w miejscowości Dobroń, ul. 

Zakrzewki oraz budowa sieci wodociągowej z odejściami poza pas jezdni w 

miejscowości Przygoń”: zmniejsza się o 58 000 zł kolumnę „Limit 2018” i 

zwiększa się o 58 000 zł kolumnę „Limit 2019”. 

 

- Zastępca przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa M. Wolna odczytała pozytywną opinię nr 48/140/2018 

Komisji w sprawie w/w informacji. Opinia stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał, czy 

„Limit zobowiązań” w kwocie 1 699 279,82 zł będzie zrealizowany z budżetu 

gminy czy z emisji obligacji?  

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo poinformowała, że z tego co mamy w 

danych na rok 2019 deficyt budżetu w roku 2019 to kwota 1 412 318,26 zł. 

Ten wynik finansowy ujemny będzie kryty wolnymi środkami i nadwyżką, 

którą mieliśmy z lat wcześniejszych. Zaznaczyła, że na razie w WPF nie 

planujemy zaciągnięcia nowych kredytów, nowych pożyczek w roku 2019. 

Na ten moment mamy pokrycie w wolnych środkach z lat ubiegłych.  

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XLI/319/18, do którego nie wniesiono 

uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XLI/319/18 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dobroń na lata 2018-2031. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 9. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2018):  

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo omówiła projekt uchwały. 

Poinformowała, że zmienił się pierwotny projekt w/w uchwały ponieważ 

odbył się przetarg na rozbudowę stacji uzdatniania wody w Markówce i 

musimy dołożyć do tego zadania 100 000 zł. Zaznaczyła, że jeżeli chodzi o 

dochody to w rozdziale 70005 proponujemy zwiększyć o 17 000 zł wpływy 

z opłaty eksploatacyjnej, w rozdziale 75814 o 2000 zł odszkodowanie z 

firmy ubezpieczeniowej dla OSP Orpelów, w rozdziale 85154 o 20 000 zł 

zwiększenie dochodów na sprzedaż napojów alkoholowych z 

przeznaczeniem na wydatki związane z profilaktyką antyalkoholową. 

Kolejna zmiana w dochodach dotyczy zmiany w klasyfikacji odsetek oraz 

nienależnie pobranego świadczenia z rozdziału 85501 na 85502 w kwocie 

119,28 zł. poinformowała, że jeśli chodzi o wydatki to proponujemy je 

zwiększyć o 100 000 zł na zadanie pn. „Rozbudowa SUW wraz z budową 

odcinka sieci wodociągowej w Markówce”. Następnie w rozdziale 60016 o 
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kwotę 182 000 zł z przeznaczeniem na wydatki dotyczące remontów i 

modernizacji dróg gminnych. W rozdziale 75412 zwiększenie o 15 019,11 

zł, w tym 2000 zł na remont strażnicy w Orpelowie oraz 13 019,11 zł na 

utwardzenie placu manewrowego przy OSP w Markówce. W rozdziale 80101 

zwiększenie o 11 291,63 zł, z tego 10 000 zł na wykonanie monitoringu 

zewnętrznego na budynku SP w Dobroniu oraz kwota 1 291,63 zł jest to 

zwiększenie środków na zadnie pn. „Zakup i remont istniejącego 

wyposażenia szkoły i pomocy dydaktycznych w SP w Mogilnie”. W rozdziale 

8154 zwiększenie wydatków o 20 000 zł z przeznaczeniem na profilaktykę 

antyalkoholową. W rozdziale 90015 przesunięcie kwoty 1 320,66 zł z 

zadania „Wymiana oświetlenia z lamp dotychczasowych na oświetlenie 

lodowe na ul. Demokratycznej w Dobroniu” na zadanie: „Wykonanie 

oświetlenia ul. Leśnej w Dobroniu od ul. Robotniczej do ul. Sikorskiego”. W 

rozdziale 92601 zwiększenie wydatków o 5 000 zł dotyczące utrzymania 

obiektów sportowych (boisko wielofunkcyjne). Poinformowała, że jeżeli 

chodzi o zmniejszenie wydatków to w rozdziale 01010 zmniejszamy wydatki 

o kwotę 58 000 zł na „Rozbudowę oczyszczalni ścieków w Dobroniu”. W 

rozdziale 70005 zmniejszenie wydatków o kwotę 20 000 zł na zadanie 

„Wykup gruntów”. W rozdziale 71004 zmniejszenie wydatków na 

opracowanie planów zagospodarowania przestrzennego o 70 000 zł. w 

rozdziale 75095 o kwotę 10 000 zł są to wydatki związane z pozyskaniem 

środków z UE. W rozdziale 75412 zmniejszenie wydatków o 32 000 zł, w 

tym 16 600 zł pochodne od umów zlecenia w strażach, 15 400 zł składki na 

ubezpieczenie. W rozdziale 75702 zmniejszenie wydatków o 90 000 zł na 

spłatę odsetek od zaciągniętych zobowiązań. Poinformowała, że w 

załączniku nr 3, czyli załączniku inwestycyjnym mamy zmiany dotyczące 

budowy boiska wielofunkcyjnego. Jest tam przesunięcie kwoty 446 077 zł z 

wydatków niekwalifikowalnych na wydatki kwalifikowane. 

- Zastępca przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa M. Wolna odczytała pozytywną opinię nr 48/141/2018 

Komisji w sprawie w/w informacji. Opinia stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał czy środki 

z opłat za wydawanie zezwoleń na alkohol Komisja alkoholowa może 

przesunąć na następny rok czy musi wydać je w tym roku? 

 

- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek poinformował, że jeśli chodzi o środki 

wpływające z tzw. „kapslowego” czyli opłat za wydawanie zezwoleń to, jeśli 

będą jakieś ponadplanowe działania związane z profilaktyką to część środków 
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zostanie na to przeznaczona. Zaznaczył, że niewykorzystane środki z tego 

funduszu przechodzą na rok następny jako nadwyżka budżetowa. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XLI/320/18, do którego nie wniesiono 

uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XLI/320/18 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2018. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.  

 

 

Ad. pkt. 10. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania 

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi 

Prokuratora Rejonowego w Łasku na uchwałę Nr XIV/93/2011 Rady 

Gminy w Dobroniu z dnia 24 listopada 2011 r. w sprawie określenia 

wzoru formularzy i informacji podatkowych): 

 

- Bez radnej M. Minkiewicz - skład rady 12 obecnych radnych na sali obrad. 

 

- Radca Prawny UG w Dobroniu A. Wyrwa omówiła projekt uchwały. 

Poinformowała, że w 2011 r. Rada Gminy w Dobroniu podjęła uchwałę 

dotyczącą określenia wzoru formularzy i informacji podatkowych. Ta uchwała 

weszła w życie 1 stycznia 2012 r. i obowiązywała przez pewien czas. We 

wrześniu br. Prokurator Rejonowy w Łasku złożył skargę na tą uchwałę z 

2011 r. zarzucając, że są w niej zapisy niezgodne z prawem. Procedura jest 

taka, że jeżeli taka skarga Prokuratora do Rady Gminy wpłynie to Rada 

Gminy jest zobowiązana w ciągu 30 dni przekazać tą skargę do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. Skargę tą musi przekazać wraz z 

odpowiedzią na skargę. 

 

- Zastępca przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa M. Wolna odczytała pozytywną opinię nr 48/142/2018 

Komisji w sprawie w/w informacji. Opinia stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
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- Radny J. Zając zapytał jakie skutki prawne wyrok sądu będzie rodził dla 

gminy? 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał czy w 

obecnych, nowych formularzach podatkowych nie ma tych zapisów 

niezgodnych z prawem, na które wskazuje Prokurator w formularzu z 2011 

r.? 

 

- Radca Prawny UG w Dobroniu A. Wyrwa poinformowała, że w aktualnych 

uchwałach podatkowych, deklaracjach podatkowych nie mamy już zapisu 

dotyczącego odpowiedzialności karnej. Natomiast jeśli chodzi o wskazanie 

numeru telefonu podatnika to jest on nam niezbędny. Poinformowała, że jeśli 

chodzi o skutki prawne wyroku to Prokurator nie żąda unieważnienia całej 

uchwały tylko pewnych, drobnych elementów, które nie przesądzają o 

nieważności poboru podatków. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XLI/321/18, do którego nie wniesiono 

uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 12 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XLI/321/18 w sprawie przekazania do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi Prokuratora Rejonowego w Łasku na 

uchwałę Nr XIV/93/2011 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 24 listopada 2011 

r. w sprawie określenia wzoru formularzy i informacji podatkowych. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 11. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2019 rok):      

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. Poinformował, że 

proponuje się wzrost podatków o stopę inflacji. 

 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 40/72/2018 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Bez radnego J. Goruchty i radnej B. Jóźwiak - skład rady 10 obecnych 

radnych na sali obrad. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XLI/322/18, do którego nie wniesiono 

uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 10 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XLI/322/18 w określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2019 rok. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 12. (Informacja na temat złożonych oświadczeń 

majątkowych w roku 2018): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak przedstawił informację na temat złożonych 

oświadczeń majątkowych w roku 2018. Stanowi ona załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel przedstawił informację 

na temat złożonych oświadczeń majątkowych radnych Rady Gminy w 

Dobroniu w roku 2018. Stanowi ona załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt. 13. (Rozpatrzenie sprawozdań z prac Komisji Rady Gminy za 

rok 2018): 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel przedstawił 

sprawozdania z prac Komisji Rady Gminy za rok 2018. Stanowią one 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. Poinformował, że nie wpłynęły 

wnioski bądź uwagi do w/w sprawozdań. 

 

Ad. pkt. 14. (Przyjęcie wniosków do protokołu nr XL/2018 z sesji 

Rady Gminy): 
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- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że nie wpłynęły do 

Biura Rady Gminy wnioski, bądź uwagi co do treści protokołu nr XL/2018 z 

sesji Rady Gminy w Dobroniu. Stwierdził, że jednogłośne – 10 głosami „za” 

- przyjęto protokół nr XL/2018. 

 

Ad. pkt. 15. (Zamknięcie sesji): 

 

- Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy w Dobroniu J. Szerffel - dziękując wszystkim za udział w sesji, 

zamknął obrady XL sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

   
       Protokołowała:                                        Przewodniczył:                                                                   

Podinspektor ds. obsługi    
organów samorządowych                Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu 

 

 Janusz Szerffel 
  Paulina Kaczmarek            
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